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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΛΙΑΚΟΥΛΗ 
Γραμματέας Κοινοβουλευτικής Ομάδας 

Βουλευτής Ν. Λάρισας  
 

   Λάρισα, 12  Φεβρουαρίου 2023 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 

- Υπουργό Εσωτερικών, κ. Μ. Βορίδη 

 

Θέμα:«Να αυξηθούν τα Εξεταστικά Κέντρα για τον 2Γ/2022 Γραπτό Διαγωνισμό ΑΣΕΠ» 

 

Αναστάτωση επικρατεί ανά την επικράτεια, σε υποψηφίους της αριθμ. 2Γ/2022 

«Πρόσκλησης /Προκήρυξης για τη διαδικασία κατάταξης υποψηφίων με πανελλήνιο γραπτό 

διαγωνισμό σε πίνακα βαθμολογίας ανά κατηγορία και κλάδο/ειδικότητα Πανεπιστημιακής και 

Τεχνολογικής Εκπαίδευσης, σύμφωνα με το άρθρο 8 του ν.4765/2021 (πρώτο στάδιο)» (Φ.Ε.Κ. 

Τεύχος Α.Σ.Ε.Π. 75/21.11.2022). 

Ειδικότερα, ενώπιον δυσάρεστων εκπλήξεων βρέθηκαν οι υποψήφιοι την 3η Φεβρουαρίου 

2023, ημέρα όταν η Κεντρική Επιτροπή Διαγωνισμού (Κ.Ε.Δ.) ανακοίνωσε τα Εξεταστικά Κέντρα 

στα οποία θα εξετασθούν οι υποψήφιοι το Σάββατο 4 Μαρτίου 2023, καθώς και το πρόγραμμα των 

εξετάσεων στο πλαίσιο διεξαγωγής του πανελλήνιου γραπτού διαγωνισμού.  

Έκτοτε, τα μέσα κοινωνικής δικτύωσης, αλλά και μέσα ενημέρωσης, έχουν κατακλυστεί με 

διαμαρτυρίες πολιτών, που καταγγέλλουν ότι θα αναγκαστούν να μετακινηθούν μεγάλες 

αποστάσεις πολλών χιλιομέτρων, για να μπορέσουν να λάβουν μέρος στο διαγωνισμό. Οι 

περισσότερες καταγγελίες αφορούν ιδίως υποψηφίους από τα νησιά της πατρίδας μας, αλλά και 

πλήθος περιοχών, όπου υποψήφιοι θα αναγκαστούν να μεταβούν σε άλλους Νομούς, ούτε καν 

γειτονικούς. Εντός του Νομού μας, ενδεικτικό ως προς την άσκοπη επιβάρυνση μετακίνησης, 

είναι και το παράδειγμα συμπολίτη μας, κατοίκου Λάρισας, που ενώ υπάρχουν Εξεταστικά Κέντρα 

στη Λάρισα, καταγγέλλει ότι θα αναγκαστεί να μεταβεί στα Φάρσαλα. 
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Δεδομένου ότι στην από 8/2/2023 Ερώτηση που καταθέσαμε από κοινού με τον Βουλευτή 

Ν. Κερκύρας, κ. Δ. Μπιάγκη, αναδείξαμε ειδικώς το πρόβλημα των υποψηφίων που κατοικούν 

στο Νομό Κεφαλονιάς & Ιθάκης. 

Δεδομένου ότι η προμνησθείσα Ανακοίνωση τονίζεται ότι «αιτήματα υποψηφίων για 

αλλαγές εξεταστικών κέντρων δεν γίνονται δεκτά.» 

Δεδομένου ότι υποψήφιοι εκφράζουν την ανησυχία τους για την ταλαιπωρία που θα 

υποστούν και την επίπτωση που αυτή δύναται να επιφέρει στην επίδοσή τους στις εξετάσεις. 

Δεδομένου ότι υποψήφιοι αγωνιούν για τις καιρικές συνθήκες που θα επικρατούν, αλλά 

και για την ύπαρξη ακτοπλοϊκών συνδέσεων, ήτοι κατά πόσο θα είναι εφικτή η έγκαιρη άφιξή 

τους στα εξεταστικά κέντρα. 

Δεδομένου ότι διατυπώνεται σφοδρή κριτική για το κόστος των μεταφορικών, αλλά και 

της διανυκτέρευσης από το προηγούμενο βράδυ, σε μια χρονική συγκυρία δυσβάστακτης 

οικονομικής πίεσης της συντριπτικής πλειοψηφίας της ελληνικής κοινωνίας. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1) Είναι σε γνώση σας η αναστάτωση που επικρατεί στους υποψηφίους της εν λόγω 

Πρόσκλησης/Προκήρυξης του ΑΣΕΠ αναφορικά με τα εξεταστικά κέντρα; 

2) Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για να διευκολυνθεί η ακώλυτη συμμετοχή κάθε υποψηφίου στο 

διαγωνισμό σε αίθουσα πλησίον του τόπου κατοικίας του; 

3) Προτίθεστε να τροποποιήσετε, έστω και τώρα, τη Λίστα εξεταστικών κέντρων, με προσθήκη 

επιπλέον, αλλά και με παροχή δυνατότητας εκ νέου επιλογής εξεταστικού κέντρου στους 

υποψήφιους;  

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

Ευαγγελία Λιακούλη  

 




